
Zápis zo zasadnutia Akademického senátu FRI UNIZA  

zo dňa 23.1.2023 
 

Prítomní členovia: Bachratá, Bachratý, Dobrovič, Dubovec, Majer, Marušincová, Mulík, Moravčík, 

Olešnaníková, Pančíková,  Přikrylová, Segeč, Ševčík, Šotek, Tarábek, Uramová, Varga, Vrábel 

Neprítomní členovia: Boško, Kolok, Václavková 

Hostia: Kršák, Lendel, Koháni, Rešetková 

 

Program rokovania: 

1. Príprava volieb do zamestnaneckej časti AS FRI UNIZA.  

a. Schválenie navrhovaného zloženia volebnej komisie pre voľby do zamestnaneckej časti AS FRI 

UNIZA.  

b. Prerokovanie a schválenie harmonogramu volieb do zamestnaneckej časti AS FRI UNIZA.  

2. Predloženie Správy o činnosti AS FRI UNIZA za rok 2022.  

3. Prerokovanie návrhu na zmenu organizačnej štruktúry FRI UNIZA.  

4. Návrh na schválenie zmeny výšky poplatku za prijímacie konanie na všetkých stupňoch štúdia  

5. Prerokovanie smernice č. P_FRI_01 „Štatút Fakulty riadenia a informatiky“  

6. Informovanie o výsledkoch zasadnutia Disciplinárnej komisie FRI UNIZA, ktorá sa konala 05.12.2022.  

7. Prerokovanie návrhu nových členov do skúšobných komisií pre 1. a 2. stupeň  

8. Rôzne.  

a. Vyhodnotenie úloh. 

 

Zasadnutie AS otvoril predseda AS p. Varga, privítal členov a hostí a konštatoval, že senát je 

uznášaniaschopný s počtom prítomných členov 14. Rokovanie prebiehalo hybridne v miestnosti RA101 a 

prostredníctvom aplikácie MS Teams.  

Predseda AS predložil program rokovania na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 14, za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

1. Príprava volieb do zamestnaneckej časti AS FRI UNIZA. 

a) Schválenie navrhovaného zloženia volebnej komisie pre voľby do zamestnaneckej časti AS FRI 

UNIZA. 

Predseda AS predložil návrh zloženia volebnej komisie, senátori nemali pripomienky. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15. 

Kandidát Súhlasilo Nesúhlasilo Zdržalo sa Nehlasovalo 

RNDr. Hynek Bachratý, PhD. 14 0 0 0 

Ing. Oliver Bubelíny, PhD. 14 0 0 0 

Bc. Zuzana Dubničková 14 0 0 0 

Ing. Dana Kršáková 14 0 0 0 

doc. Ing. Michal Kvet, PhD. 14 0 0 0 

Ing. Veronika Olešnaníková, PhD. 14 0 0 0 

doc. Mgr. Juraj Smieško, PhD. 14 0 0 0 

Ing. Zuzana Staníková, PhD. 14 0 0 0 

Ing. Peter Tarábek, PhD. 14 0 0 0 

Uznesenie 2023/1: AS FRI UNIZA schvaľuje členov volebnej komisie pre voľby do zamestnaneckej 

časti AS FRI UNIZA. 

 

b) Prerokovanie a schválenie harmonogramu volieb do zamestnaneckej časti AS FRI UNIZA. 

Predseda AS predložil na schválenie harmonogram volieb, senátori nemali pripomienky. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie 2023/2: AS FRI UNIZA schvaľuje harmonogram volieb do zamestnaneckej časti AS FRI 

UNIZA. 

 

 

 



2. Predloženie správy o činnosti AS FRI UNIZA za rok 2022. 

Predseda AS predložil na schválenie Správu o činnosti AS FRI UNIZA za rok 2022, zhrnul činnosť senátu, 

pripomenul najvýznamnejšie témy riešené na zasadnutiach AS v minulom roku. Senátori nemali pripomienky. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie 2023/3: AS FRI UNIZA schvaľuje predloženú Správu o činnosti AS FRI UNIZA za rok 2022. 

 

3. Prerokovanie návrhu na zmenu organizačnej štruktúry AS FRI UNIZA. 

P. dekan odôvodnil potrebu zmeny organizačnej štruktúry. P. Varga sa v diskusii pýtal na spôsob zabezpečenia 

prváckych predmetov s veľkým počtom študentov. P. dekan sa vyjadril, že v prípade potreby sa organizačná 

štruktúra upraví. P. Segeč pripomienkoval, že štruktúra nekoreluje so štatútom FRI UNIZA. P. dekan vysvetlil, 

že štatút definuje organizačnú štruktúru všeobecne. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 14, proti: 0, zdržal sa: 1. 

Uznesenie 2023/4: AS FRI UNIZA schvaľuje predloženú zmenu organizačnej štruktúry FRI UNIZA. 

 

4. Návrh na schválenie zmeny výšky poplatku za prijímacie konanie na všetkých stupňoch štúdia. 

P. prodekan Lendel odôvodnil zjednotenie výšky poplatku pre všetkých študentov a na všetkých stupňoch 

štúdia. P. Dubovec sa pýtal, či to bude pre fakultu veľká strata aj vzhľadom na infláciu. P. prodekan vysvetlil, 

že dopady nebudú veľké, nakoľko bolo v uplynulom roku školné ukrajinským študentom, ktorí tvorili majoritu 

študentov mimo EÚ, úplne odpustené a tento rok sa takýto krok nechystá. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 17, za: 16, proti: 0, zdržal sa: 1. 

Uznesenie 2023/5: AS FRI UNIZA schvaľuje výšku poplatku za prijímacie konanie na všetkých 

stupňoch štúdia. 

 

5. Prerokovanie smernice č. P_FRI_01 „Štatút Fakulty riadenia a informatiky“. 

P. dekan podrobne predstavil zmeny v pripravovanom štatúte, ktoré boli vyvolané úpravou zákona o VŠ 

a následnou úpravou štatútu UNIZA. Prešiel najvýznamnejšie zmeny v orgánoch akademickej samosprávy – 

akademický senát fakulty ostane ako orgán akademickej samosprávy s kompetenciami upravenými podľa 

štatútu UNIZA; vedecká rada fakulty bude definovaná ako orgán fakulty s pravidlami a pôsobnosťou ako 

doteraz; disciplinárna komisia fakulty pre študentov bude doplnená do štatútu UNIZA. Majetkové záležitosti 

prejdú do kompetencie správnej rady UNIZA, habilitačné konania prejdú do kompetencie vedeckej rady 

univerzity, mandát hosťujúci profesor bude platný maximálne dva roky. Pán dekan vyzval senátorov 

a akademickú obec, aby si preštudovali pripravený návrh štatútu fakulty a pripomienkovali ho p. 

dekanovi alebo p. prodekanovi Kohánimu. V diskusii sa p. Moravčík pýtal, či je možné definovať sídlo 

FRI UNIZA na adresu Veľký diel, vzhľadom na jednoduchšie doručovanie tovarov kuriérmi a pre lepšiu 

orientáciu. P. Bachratý, p. Segeč a p. Tarábek mali návrhy ku viacerým bodom štatútu, ktoré si p. prodekan 

Koháni poznačil. 

 

6. Informácia o výsledkoch zasadnutia Disciplinárnej komisie FRI UNIZA, ktorá sa konala 5.12.2022. 

P. prodekan Lendel oboznámil senát s priebehom ostatnej disciplinárnej komisie. Väčšinou šlo o plagiáty 

a podvodné konanie. Všetci študenti uznali svoju vinu. P. Segeč sa pýtal v diskusii na spôsob uvádzania 

zdrojov pri semestrálnych prácach a zdrojových kódoch. P. prodekan uviedol, že je potrebné jasne označiť 

prebraté zdroje. P. Dubovec sa pýtal na efekt disciplinárneho konania. P. prodekan uviedol, že dôslednou 

kontrolou vypracovaných zadaní v nižších ročníkoch boli pokusy o podvodné konanie vo vyšších ročníkoch 

takmer úplne eliminované. 

 

7. Prerokovanie návrhu nových členov do skúšobných komisií pre 1. a 2. stupeň. 

P. dekan predložil návrh na nových členov skúšobných komisií. Senátori nemali pripomienky, senát berie 

návrh na vedomie. 

 

  



8. Rôzne. 

- P. prodekan Lendel požiadal o posun úloh, konštatoval, že s p. Pančíkovou a p. Majerom sa posunuli pri 

vyhodnocovaní prijímacieho konania. 

- P. Uramová požiadala o častejšie odvzdušňovania radiátorov a prípadnú náhradu ventilov na radiátoroch za 

samoodvzdušňovacie, nakoľko majú túto vykurovaciu sezónu zimu v kanceláriách a učebniach na treťom 

poschodí v budove B. Tiež navrhla inštaláciu úsporných žiaroviek.  

- P. Uramová sa pýtala na aktualizáciu šablóny na písanie záverečných prác, nakoľko je ešte v staršom 

formáte .doc. P. prodekan odpovedal, že budú mať stretnutie budúci týždeň na ktorom sa bude riešiť 

aktualizácia šablóny a štátnicových okruhov.  

- P. Uramová ďalej upozornila na absenciu koša, telefónu, reproduktorov, kamery a mikrofónu a BOZP zošitu 

v nových učebniach RA012 a RA013. P. dekan odpovedal, že treba využívať helpdesk a zadávať tam 

požiadavky.  

- P. Uramová sa ďalej informovala, či sa budú meniť aj iné poplatky, napr. za predlženie štúdia. Pán dekan 

povedal, že nadštandardná dĺžka štúdia  sa bude posudzovať podľa nového zákona o VŠ sa a k zmene 

poplatkov určite dôjde. P. prorektorka má momentálne za úlohu pripraviť výpočet poplatkov. 

- P. Mulík upozornil, že doktorandom chodia emaily s rovnakým predmetom viacnásobne, najmä oznamy 

UNIZA.  

- P. Vrábel tlmočil sťažnosti študentov na stoličky so vstavanými podložkami v učebni RC009, privítali by 

stoly. P. dekan upozornil, že toto riešenie by výrazne znížilo kapacitu učebne. Odporučil učebňu využívať 

výlučne na prednášky a na cvičenia si požiadať o inú učebňu na rozvrhovom, dekanát sa bude zaoberať týmto 

problémom. 

- P. Segeč by uvítal spracovanie konceptu na nové multimediálne učebne, ktoré budú funkčné a overené, aby 

si zamestnanci nemuseli sami vyberať HW do učební. P. dekan sa vyjadril, že to už pripomienkoval aj na 

kolégiu rektora.  

Úlohy: 

 

Aktuálne úlohy Zodpovedný Termín 

Vypracovanie prehľadného zoznamu voliteľných predmetov 

a počtov prihlásených študentov za posledné roky a jeho 

predloženie členom senátu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Vypracovať štatistiky ohľadom praktických cvičení 

z matematiky a informovať o efektivite imatrikulačného testu. 

Zhodnotiť ohlasy učiteľov tohto predmetu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Analyzovať koľko študentov z tých, ktorí absolvovali a z tých, 

ktorí neabsolvovali PS dokončí 1. ročník 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Urobiť štatistiku ako sa vyvíja štúdium u tých, ktorí boli 

prijatí na základe úspešného riešenia olympiád. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

 

 

V Žiline 23.1.2023 Zapísal: V. Olešnaníková 

 Schválil: M. Varga 


